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Kort verslag 
 
Datum : maandag 16 september 2019 
Tijd : 20.00 uur 
Plaats : commissiekamer gemeentehuis West Betuwe te Geldermalsen 
 
Aanwezig : Jos van Maanen (voorzitter). Gijsbert van de Water (VWB), Petra van Kuilenburg (LLB), Annet  
   IJff (PvdA), Andrea Zierleyn (GL), Rita Boer Rookhuiszen (D66), Lourens van Bruchem (SGP),  
   Fred Temminck (CU), Klaartje de Heus (DB), Dittie van Zee (CDA), Edwin Loef (VVD), Harry  
   Keereweer (burgemeester) en Koen Steenbergen (raadsgriffier) 
Afwezig  : Jos Rietbergen (VWB) 
 

Nr. Agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van 
verhindering binnengekomen van Jos R. wegens vakantie, hij zal worden vervangen door 
Gijsbert. 

2. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

3. Beknopte besluitenlijst van 19 augustus 2019 

 De beknopte besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

4. Ingekomen stukken, mededelingen en verzoeken 

 
 
Actie 
 
 
Afspraak 
 
 
Actie 
 
 
Actie 
 
 
Afspraak 
 
Actie 
 
 
Vka 
Vka 
 
 
 
 
 
 
 
Actie 

Ingekomen stukken 
- Lijst afhandeling ingekomen stukken: 

o deze nieuwe lijst zal geactualiseerd worden via Floris en het college; 
o zodra een ingekomen stuk op deze lijst is afgedaan wordt hij “geel” 

gearceerd weergegeven; 
o deze lijst zal vanaf nu in ieder vergadering van het Presidium worden 

geagendeerd. 
- Lijst afdoening toezeggingen:  

o de toezeggingen dient eveneens te worden geactualiseerd (bijv. GL 28-5) 
en er dient door de griffie op gestuurd te worden richting college als 
toezeggingen te lang openstaan (bijv. LLB 28-5); 

o de voortgang m.b.t. deze lijst zal ook door de burgemeester bespreekbaar 
worden gemaakt in het college; 

- Lijst stand van zaken aangenomen Moties:  
o gevraagd is om ook deze lijst in ieder Presidium te agenderen over de 

voortgang. 
o de griffier slaat het RvO erop na OF het Presidium openbaar is en zo ja, OF 

de stukken van het presidium dan ook allemaal openbaar kunnen zijn. De 
stemming over de openbaarheid van alle stukken staakten bij 5-5. 

- Afsprakenlijst Klankbordgroep huisvesting raad/griffie van 2 september. 
- Afsprakenlijst Werkgroep evaluatie vergaderstructuur van 11 september. 

 
Mededelingen 
Er zijn in deze vergadering geen mededelingen gedaan. 
 
Agenderingsverzoeken 

1. Het verzoek tot agendering van de Nota MPG 2019 en de 2e Bestuursrapportage op 
1 oktober wordt gehonoreerd. 

2. Het verzoek voor een 2e Beeldvorming op 1 oktober t.b.v. Kerngericht werken wordt 
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eveneens gehonoreerd. Hierbij wordt de opmerking gemaakt dat daarvoor een 
duidelijke agenda opgesteld dient te worden waarin de verwachtingen, het doel en 
de deelnemers zijn aangegeven. 

5. Conceptplanning raadcyclus 2019-08, versie 16 september 2019 

 
Actie 
 
 
 
Afspraak 
 
 
Actie 
 
Actie 

De conceptplanning is doorgenomen en levert geen wijzigingen. 
Gevraagd wordt om ook een duidelijke agenda met doel, deelnemers en verwachtingen voor 
de (beeldvorming) avond Gebiedsgericht ontmoeten op 15 oktober! 
 
Opmerkingen vanuit de discussie: 

- Voorafgaand aan de besluitvorming via een raadsvoorstel over de invulling van de 
energietransitie (uitwerking energieneutraal) voor West Betuwe, wenst het 
Presidium een (extra) beeldvormende avond. 

- Sturen op de aangenomen Moties Gemeenschappelijke Regelingen (juni). 
- Om als Presidium te kunnen sturen op de vergaderagenda’s is het noodzaak om 

snel te beschikken over een Bestuurlijke Agenda. De raadsgriffier geeft hierop aan 
dat hij dit najaar, in samenspraak met de secretaris/management en het college de 
BA zal voorbereiden, die dan per 2020 kan worden ingevoerd. Dit jaar gaat dat niet 
meer lukken! 

Besluit / actie Het Presidium kan zich verder vinden in de concept-agenda’s en geeft de raadsgriffier 
opdracht om deze verder uit te (laten) werken en spoedig op te nemen in het RIS! 
 

6. Evaluatie raadcyclus 2019-07 (3 en 10 september 2019) 

 
 
 
 
 
 
 
Verzoek 
 
 
 
 
 
Actie 
 

De Beeldvorming op 3 september in Beesd is bijzonder goed bezocht. Dit heeft de griffie 
goed opgepakt, compliment dan ook aan Conny S. en Kirsten voor de prima organisatie. 
Wel wordt de vraag gesteld of de doelstelling van deze avond voor iedereen even duidelijk 
was. Inwoners uit Beesd dachten dat deze avond specifiek voor hen was georganiseerd. 
Ook wordt de opmerking gemaakt dat we vooraf beter moeten inschatten of de zaal wel 
toereikend is voor de activiteit die we er gaan plannen. In deze situatie ging het niet 
expliciet om een kern, dus had gerust een andere (grotere) zaal kunnen worden bezocht. 
Gevraagd wordt of we daar in de nabije toekomst wat meer rekening mee kunnen houden. 
Was de brandweer die avond komen controleren, dan had de zaal waarschijnlijk ontruimd 
moeten worden en dat is niet goed voor het imago van de gemeente. Daarnaast heeft een 
enkeling het programma te vol gevonden, zodat er te weinig ruimte was (qua tijd) om de 
rondgang te maken. 
De oordeelsvorming op 10 september is eveneens goed verlopen. Wel wordt er aandacht 
gevraagd om met de voorzitters nog eens om de tafel te gaan, zodat ze allemaal eerst de 
vraag gaan stellen: “is het raadsvoorstel rijp voor besluitvorming”, om vervolgens de vraag 
te stellen: “wordt het dan een hamerstuk of bespreekstuk”. Overigens zijn er ook nog wel 
wat andere kleinigheden, die via de werkgroep evaluatie vergaderstructuur zijn doorgevoerd 
in de vergaderingen die met hen gecommuniceerd kunnen worden (actie raadsgriffier). 

7. Wat verder ter tafel komt 

 
Besluit 
Verzoek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Concept-vergaderschema West Betuwe 2020 
- Het vergaderschema wordt door het Presidium vastgesteld. 
- Opmerking wordt gemaakt over het feit dat er 2x een donderdagavond staat 

ingepland. Verzocht wordt om daar in de toekomst rekening mee te houden dat we 
de dinsdag als vaste vergaderdag hebben in West Betuwe. Temeer omdat 
Regionale GRen vaak op maandag of donderdag gaan zitten. 

 
Instelling Denktank Sociaal Domein 

- Op verzoek van Jos R. bespreekbaar gemaakt. Zijn verzoek is toegelicht door 
Gijsbert: de fractie is zoekende naar de status van dergelijke (extra) 
overlegorganen naast de reguliere voorronden. Wat is de democratische legitimiteit 
van zo’n denktank? De raad dient besluiten te nemen op basis van openbare 
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Afspraak 

beraadslagingen en niet op basis van unanieme voorstellen vanuit een  denktank. 
Hiervoor is zijn fractie huiverig. 

- Rita merkt op dat de fractie VWB zelf al een kandidaat (burgerlid) heeft opgegeven 
voor de in te stellen denktank. Dit burgerlid was in de voormalige gemeente 
Geldermalsen zelfs voorzitter van deze denktank. 

- Lourens zegt dat de denktank meerwaarde heeft: het met elkaar kunnen 
brainstormen (informeel overleggen met de benen op tafel) over alles wat zich 
binnen het Sociaal Domein afspeelt, zonder dat dit politiek gemaakt wordt. 

- Petra geeft aan dat haar fractie ook huiverig hiervoor is en deelt mede dat haar 
fractie hier niet aan mee zal doen. Openbaarheid, publicatie van agenda en opname 
van de vergaderingen in het RIS zijn niet geborgd. 

- Andrea zegt dat bijeenkomsten van deze denktank wel openbaar zijn, waarmee de 
democratische legitimiteit geborgd is. 

- Edwin is ook van mening dat een denktank niet de basis kan zijn voor 
besluitvorming. Mocht het toch een keer die kant op dreigen te gaan, laten we er 
elkaar dan vooral op aanspreken. 

De denktank Sociaal Domein kan worden opgestart, waarbij opgemerkt dat het fijn zou zijn 
als alle fracties daarin vertegenwoordigd zijn, zodat de terugkoppeling naar de eigen fracties 
daardoor ook geborgd is. 

8. Rondvraag 

 
 
 
 
Toezegging 
 
 
 
 
Verzoek 

Petra merkt op dat er bij sommige vergaderingen wel erg veel personeel vanuit de griffie 
aanwezig is. Is dat echt nodig? Is bezuinigen op de inzet van uren mogelijk? 
Koen antwoordt dat de vorige raadsgriffier dit zo heeft geïnitieerd. Maar als het goed is 
ervaart de raad en de burgerleden, dat de griffie al een andere koers vaart sinds het vertrek 
van de raadsgriffier. Hij zegt toe dat alleen noodzakelijke inzet nog wordt gepleegd. 
 
Edwin gaat in op de burgerparticipatie bij de rondgang langs de kernen. In sommige kernen 
was de opkomst miniem en daarop stelt hij de vraag: is dat dan de input van de 
burgerparticipatie voor die kern? Kortom, is de inbreng van een paar inwoners maatgevend 
voor de hele kern? Wanneer is burgerparticipatie dan wel geslaagd? Hij verzoekt om dit 
punt eens te agenderen: hoe vorm te geven aan burgerparticipatie. 
 
Edwin vraagt of de raad en de burgerleden bijgepraat kunnen worden in de Denktank SD 
over de nieuwe Wet opneming psychiatrische patiënten. 
Burgemeester licht toe wat de nieuwe wet beoogd. Er is op 25 juni al een informatienota 
over verzonden aan de raad. Nu worden werkprocessen ingericht. Toegezegd is dat er nog 
een bijeenkomst georganiseerd zou worden over dit onderwerp in het najaar van 2019. Hij 
concludeert dat dit nog niet is gedaan. Wel kan hij melden dat het ongeveer een bedrag van 
€ 53.000,= zal gaan kosten, maar dat dit volledig via het Rijk wordt gecompenseerd. 
 
Rita merkt nog op dat het nut van een Bestuurlijke Agenda vanavond maar weer is bewezen 
voor het plannen van alle extra verzoeken. 

9. Sluiting 

 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.35 uur. 

 
Vastgesteld in de vergadering van 21 oktober 2019 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
Koen Steenbergen   Jos van Maanen 
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ACTIELIJST 
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op 

01 Invoeren afdoeningscontrole voor ingekomen 
stukken ter advisering voorgelegd bij het college 
 
Afdoeningslijst aanleggen. 
 

raadsgriffier 19-08-2019 16-09-2019 

02 Procedure vacature raadsgriffier 
 
Via datumprikker gesprek regelen tussen 
werkgeverscommissie Griffie en fractievoorzitters 
 

raadsgriffier 19-08-2019 16-09-2019 

O3 Bestuurlijke Agenda / Lange Termijn Agenda 
 
Invoering BA of LTA via “driehoek” bespreekbaar 
maken.  
 
Dit najaar zal worden gebruikt voor opstellen 
format en invulling. Invoering per 2020! 
 

raadsgriffier / 
gemeente- 
secretaris 

 
 
19-08-2019 
 
 
16-09-2019 

 

04 Denktank/klankbordgroep Sociaal Domein 
 
Deze informatieve klankbordgroep zal vanuit de 
ambtelijke organisatie/portefeuillehouder SD 
worden voorbereid en begeleid. Bespreekbaar 
maken in de “driehoek” 
 
Denktank SD kan worden opgestart. 
 

raadsgriffier  
 
19-08-2019 
 
 
 
 
16-09-2019 

 

05 Training gebruikers vergaderapp GO 
 
Voor de verbetering van het gebruik van de 
vergaderapp GO een extra training organiseren. 
 

raadsgriffier 19-08-2019  

06 Lijst afhandeling ingekomen stukken 
 
Ter actualisatie aanbieden via Floris bij college 
(organisatie) 
 

Griffie 16-09-2019  

07 Lijst afdoening toezeggingen 
 
Ter actualisatie aanbieden via Floris bij college 
(organisatie) en als griffie daarop sturen. 
 

Griffie 16-09-2019  

08 Lijst stand van zaken aangenomen Moties 
 
Deze lijst vanaf nu eveneens in het Presidium 
agenderen. 
Sturen op de Moties over de GR! 
 
 

raadsgriffier 16-09-2019  
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09 Beeldvorming op invulling energietransitie 
(energieneutraal) West Betuwe 
 
Voorafgaand aan de besluitvorming over een 
raadsvoorstel over de invulling van 
energieneutraal WB, beeldvorming laten 
plaatsvinden. 
 

Griffie 16-09-2019  

10 Gesprek organiseren met voorronde voorzitters 
 
Een bijpraatsessie organiseren, waarin de 
voorzitters worden bijgepraat over de kleine 
wijzigingen in de vergaderstructuur en onderling 
afspraken te maken voor meer uniformiteit. 

raadsgriffier 16-09-2019  

11 Burgerparticipatie West Betuwe 
 
In een volgend Presidium eens met elkaar van 
gedachten wisselen (brainstormsessie) over de 
inzet en aanpak van burgerparticipatie in West 
Betuwe. 

raadsgriffier 16-09-2019  

     

     

 


